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Zápis z mimořádného jednání Školské rady  

ZŠ a MŠ Barrandov, 

Chaplinovo nám. 1/615, Praha 5 – Hlubočepy 

V Praze dne 19. ledna 2022 

Přítomni za Školskou radu (ŠR):   

zástupci nezletilých: Mgr. Martin Mašát (předseda), Ing. Marta Hrbková 

zástupce zřizovatele (radnice Phy5): - 

zástupci učitelského sboru: Mgr. Lada Nováková (místopředsedkyně), Mgr. Světlana Pavková, 

Omluveni ze ŠR: Mgr. Zdeněk Doležal, Jan Trojánek 

Hosté: ředitelka školy Mgr. Urban Volfová 

 

Program a průběh jednání: 

1. Schválení změny ŠVP o možnost „bilingvní výuky“ 

- Umožnění (od 1. třídy) vzdělání nejazykových předmětů v cizím jazyce 

o Dobrovolné, ale nutnou projít pohovorem, zda je dítě schopno výuku zvládnout 

o Část předmětů pak bude částečně vyučována v Aj 

o Je doporučeno absolvování odpoledních aktivit v angličtině (placené – sazba v řádu 

tisíců za měsíc) 

o SCHVÁLENO ŠR 

2. Výuka během další vlny Covidu 

- Škola jede i navzdory další silné vlně viru 

- Časté změny opatření komplikují chod školy 

3. Komunikace k rodičům 

- Připravují se třídní schůzky – pravděpodobně on-line 

- Připravují se informační schůzky pro budoucí první třídy, šesté třídy a případnou bilingvní první 

třídu  

4. Následující jednání ŠR 

- Středa 18. května 2022 v 17:00  

- Nezměněno 

 

Ing. Marta Hrbková Mgr. Zdeněk Doležal Mgr. Světlana Pavková 

Ing. Martin Mašát  Jan Trojánek Mgr. Lada Nováková 

 


